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DLA 幼稚園預備班 

          DLA Pre-Nursery Playgroup 
 
適合年齡:1.5 – 2.5歲      
Age: 1.5 – 2.5                                 
 
DLA 幼稚園預備班主要針對即將入讀幼稚園的孩子。他們將會在父母或監護

人身邊感受到幼稚園裡的校園生活。通過有趣的遊戲、活動、音樂、講故事

和茶點時間，令孩子學會分享，輪流，自理能力和減輕壓力，以提升孩子的

專注力、言語、數學、集中力、感官知覺能力和思維，為他們入讀幼稚園作

最佳的準備。避免食物敏感，茶點時間請自備飲品及小食。 

 
DLA Pre-Nursery Playgroup prepares your child for the first year of Kindergarten.  
They will experience the actual routine of Kindergarten but with the security of a 
parent or guardian nearby.  Through fun games, activities, music, story time and 
snack time, children learn to share, take turns, self-care and stress reduction.  
They develop math, language, focus, critical thinking, and sensory 
perception.  Your kids will have the right skills to confidently enter their first school 
years. To avoid food allergies, students will bring their own snacks. 
 

 
2 days per week 

 
Wednesday / Friday 

 
Tuesday / Thursday 

 
1 hour 45 min per class 

 
9:45 – 11:30 am 

 
1:45 – 3:30pm 

Fee:      $2200 / 8 classes 
             $4080 / 16 classes 

Note:  To ensure that children have enough room to play and learn, one 
adult per child is welcomed to join the class. 
為確保有足夠的活動空間，我們歡迎每位學生帶一位家長上課 

 

 

 

 NEW! 


